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Puu-Käpylän pyörävarastot

Puutaloasukkaat ja Kansanasuntojen vuokralaistoimikunta ovat tehneet useita aloitteita
ja tiedusteluja lukollisista pyörävarastoista. Kerrostaloissa pyörä- ja vaunukellarit kuuluvat
normaaliin asumisstandardiin.
Puu-Käpylän taloissa asuntoihin kuuluvat omat kellarit. Useimmissa taloissa kellarit ovat liian
matalia ja niihin pyörien kantaminen portaita myöten on hankalaa, jopa vaarallista.
Nykyisin asukkaiden polkupyörät ovat pääsääntöisesti ulkona suojaamattomina koko vuoden.
Pyörät ovat omilla pihoilla tai kiinnitettyinä portaiden kaiteisiin tai pyörätelineisiin. Alueella on
ilmennyt runsaasti pyörävarkauksia ja ilkivallantekoja. Tulevaisuudessa sähköpyörien lisäännyttyä
tulee pyörävarastojen tarpeellisuus yhä lisääntymään.
Tänä vuonna alkavaan 1711-korttelin (Pohjolankatu 14) peruskorjaushankkeeseen oli jo
sisällytetty suunnitelma mallipiirustuksineen pyörävarastoista. Niiden mallina ja sijaintipaikkoina
olisivat olleet ulkohuussit, jotka poistettiin 70-luvun peruskorjauksissa.
Tämä suunnitelma jäi toteutumatta rakennusvalvonnan ja kaupunginmuseon näkemysten
sekä suunnitelman aiheuttaman kustannusten nousun vuoksi. Tällä hetkellä Helsingin
kaupungin asunnot Oy eli Hekan 10-vuoden pitkän tähtäyksen suunnitelmassa ei ole varausta
pyörävarastojen suunnitteluun ja toteutukseen.
Helsingin kaupungin tavoitteena on lisätä pyöräliikenteen houkuttelevuutta ja osuutta
kaupunkiliikenteessä. Myös Puu-Käpylän asukkaat ovat halukkaita lisäämään pyörien hankintaa ja
käyttöä. Tämä edellyttää, että saamme kaikkiin puutalokortteleihin lukolliset varastot pyörille.
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Ebeling Mika Hyttinen Nuutti
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